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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mégis kinek az érdeke?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Tavaly év végi híradások még arról szóltak - egy kormányzati előterjesztés szerint -, hogy a 
kormány szándéka hajléktalanotthon létesítése a felújítását követően megszüntetett újpesti súlyponti
Árpád úti kórház területén levő ingatlanon. A beruházás összköltsége 270,9 millió forint lett volna. 
Az 1194/2019. (IV. 10.) számú kormányhatározatban azonban már szó nincs hajléktalanszállóról, 
helyette ugyanezen területen munkásszálló kialakítására kerül sor, amelynek tervezési és 
kivitelezési költségei „kissé” – bár nem szokatlan módon – megszaladtak, közel ötszöröse a 
hajléktalanotthon létesítésére korábban szánt összegnek.

Azon túl, hogy aggasztó a kormányzat koncepciótlansága, kapkodása az említett ingatlan sorsával 
kapcsolatosan, legalább olyan problematikus, hogy egyik elképzelés esetében sem kérdezték meg az
újpestieket: mit szeretnének jobban, hajléktalanotthont, munkásszállót, vagy azt, hogy legalább egy 
kórházukat visszakapják az összes megszüntetett kórházaik közül. A nem egyfajta stratégia mentén 
és a lakosság véleményének megismerése nélkül született kormányzati döntések annak a gyanúját 
keltik, hogy azok nem a köz-, hanem valaki(k) pillanatnyi érdekeinek kiszolgálására születnek. 
Különösen alaposnak tűnik a gyanúm, ha az Árpád Kórház jövőbeni sorsát illetően már 2018 
decemberében feltett kérdéseimre az illetékesektől a mai napig nem kaptam hivatalos választ.

Kérdezem ezért Miniszterelnök Urat:

- Jól gondolom-e, hogy a különböző kormányzati döntések megszületése előtt egyetlen esetben sem 
volt semmilyen társadalmi egyeztetés az Árpád Kórház sorsát illetően?

- Ki(k)nek az érdekében, milyen megfontolás alapján születtek azok a kormányzati elképzelések, 
amelyek alapján első körben bezárták a felújított súlyponti kórházat, majd a hajléktalanotthon tervét



elvetve végül munkásszálló kialakítására kerül sor?

Budapest, 2019. április 18.

Varju László

Demokratikus Koalíció
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